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– Nie wiem czy czas polskiego atomu nie minął, zanim na dobre nastał.

Chyba, że pójdziemy w najnowocześniejsze i najbezpieczniejsze małe

reaktory rzędu kilkuset MW – ocenił prof. Jerzy Buzek.

Rosyjski atom na Białorusi, apel europosłów o interwencję Komisji Europejskiej w

sprawie elektrowni w Ostrowcu i energia atomowa w UE są przedmiotem

rozmowy byłego premiera w serwisie Biznes Alert. W czasie obecnej aktualizacji

Programu Polskiej Energetyki Atomowej, były premier dzieli się swoimi uwagami

na ten temat.  Zapraszamy do lektury.
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